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LUCENTDOSSIER EXTRACTIONS
Affidavit of Fact #
submitted by CODENAME: JANE DOE 1 PLENIPOTENTIARY ATTACHE TO THE PRIVATE CROWN TRUST &
LUCENT DOSSIER ENVOY FOR SACRED INTELLIGENCE AND TRUST ARCHIVES #dPSMA.WC05282025

Affidavit of Facts
RE: Mr. Scott Blackwell, Western Minerals & Ores, and Eschelon Capital Interchange

l, , being duly sworn, do hereby affirm and
declare as follows:

1. I am the Affiant and competent to testify to the matters stated herein.

2. 1am the legal owner of [N~ = I o o
operate in my private capacity, without corporate representation, agency, or
assumption of liability under any foreign jurisdiction.

3. The facts stated herein are true, correct, and based upon firsthand knowledge,
belief, and divine conviction, unless otherwise stated. “

4. | am not subject to any man-made corporate, statutory, or administrative
jurisdiction without. Y express written and informed consent. | operate under the
jurisdiction of divine law, the laws of nature and nature’s Creator, and the spiritual
authority endowed upon me as a living soul.

This affidavit is executed under divine jurisdiction and spiritual autonomy, with
reference to:

Lex Naturalis (natural law)

Dei Gratia (by the grace of God)

The foundational right to affirm one’s truth without coercion, per the First
Amendment to the U.S. Constitution, and pursuant to universal principles of equity,
trust, and maxims of law including: “All men are equal under God.” “No man is
bound to obey an unlawful command.” “That which is not just is not law.”

5. This affidavit is made in good faith, without intent to mislead, and stands as a
verified testimony of fruth upon the private and public record.

* | first met Scott Blackwell in 2007 at the Raw Spirit Expo in Sedona with Patricia Bragg
at [l s chocolate booth. Mr. Blackwell; after learing more about him, had
developed a ranchlands Arizona Land Trust compliant to ‘special use’ permits on the AZ
land trust checkerboard lands and related ‘special use permits’ that are atypical for
ranchers and cattlemen to use for water rights and cattle heard management.

* The second time | met Scott Blackwell was at my friend’s house whose name is

_ in Woodland Hills California in or around the year late 2010 or early
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2011. Mr. Blackwell had travelled a great long distance over much time, after his
developments in Arizona and New Mexico flourished. Those accomplishments by Mr.
Blackwell can be viewed through Internet hot-switched rich-media-lenses also
developed by Mr. Blackwell; so that the entire world can actually see what these
Affidavits of Fact are behind and so that the criminals that have torted with libel slander
& defamation crimes can pay for those crimes and the other crimes that went along
with criminals torts and libels slanders and defamations which criminals have bene
caught everywhere at those crimes and the related other crimes; relative to the 4h- 5th-
6th- and 14" Amendment Violations and other Criminal Violations which the identified
series of various criminals are caught doing and who have been reported to all various
precincts, Podunk police departments, metro police departments and other Agencies
to include the highest court services for bringing unruly, rogue, dangerous & violent
criminals to real and true Justice when other lower courts have proven to not only be
deficient in bringing the justice but have also proven to be Criminally Participating in
these kinds of crimes; and not just with our complainants but also the myriad of other
complainants Nationwide across the USA territories on USA Mainland and also other
locations around the world in other territories internationally in same patterns of Podunk
to big Metro into cities townships and villages worldwide; the crimes have been labeled,
coined and Hot branded by Mr. Blackwell; as TORTPIGTHUGNET related CRIMES of
HATRED and TORT, LIBEL, SLANDER, DEFAMATION with a recognizably proven pattern of
ADMIRALTY BRAID DISTRICT COURT HOUSES & CORRUPTED PUBLIC SERVANTS with
LISENCES e.g. such as Filthy dirty Police departments, dirty cops, filthy private eye people
and the usual string of neighborhood Career Felony TORTPIGTHUGGERY™ that engages
with the establishment e.g. ADMIRALTY BRAID DISTRICT JUSTICE & Erstwhile “so called
‘law enforcement’; this Affidavit of Fact is part of the rest of the Affidavits of Fact formal
layers of LUCENTDOSSIER™ which delivers the dossier level embedded data forensic
information and intelligence premiums in services bureau deliverables to the 'usual
suspects’ at police departments where “DO NOTHING” is the regimen they follow to be
what? “First Responders” to what “ORGANIZED RICO ACT FELONY VIOLATORS of
ORGANIZED CRIME". Very nice.

* Mr. Scoftt Blackwell soon after began telling me about these horses he wanted me to
come see they were multi-million-dollar Arabian horses. Mr. Scott Blackwell had various
enterprise relationships and a professional affiliation with the Arizona Arabian Horse
Association with very high net worth individuals who owned very high net worth Arabian
Horses and other very high net worth holdings in currencies and assets e.g. to include
but not limited to very high net worth properties with commercial cattle, horses and
produce farming and ranching lands.

* He also showed me a lot of strange paperwork | had never seen or heard the likes of
before and | was astonished. It turns out that Mr. Blackwell has architected and built a
new energy world of limitless currency generation and limitless energy production from
many layers of technologies that are ‘off market’ and not deployed or utilized by the
Admiralty Braid gridlocked negative matrix. Therefore Mr. Blackwell, through the areas
of enterprise and stacks of enterprise operations he has been operating with; together
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with Mr. Blackwell's’ private domain banking and tfrust spheres with the many SPV's
special passthrough vehicles; Mr. Blackwell's’ now close to 2 decades past’ older
paperwork now makes sense.
At some point within a couple months of this hosted party with
about 15 people and myself and were guests of this jovial event. It
also turns out that | found out that Mr. Blackwell was engaging his professional workshop
sessions at that fime with the top humber one SOVIET UNION SCIENTISTS and in one
particular that had proven and deployed the world’s only applied use of Logarithmic
Waveform technology which applies to just about everything that is needed on Earth to
operate every functional aspect of life to optimize life's energy fields, resonance and
vibrational fields and to live outside of the tyranny of the negative matrix of which
whose owners and rulers have purposely hidden the technologies that Mr. Blackwell has
deployed:; in front of everybody and under the noses of the power elites; that have
been for centuries intentionally hiding the living energies based quantum field flux
technologies.
* Mr. Scott Blackwell was at this party and pulled out a box of equipment and used an
old cell phone (Nokia) to broadcast the entire party to our phone screens and | was left
gob smacked. It turns out that r. Blackwell has architected and built a planetary wide
high bandwidth cybernetically charged A.l. enhanced rich push-media
communications creation productions programming and publishing marketeering
signaling dissemination distribution of hyper-spatial interdimensional magnitudes of order
on multiple scaled interplanetary cross universe space travelers supportive facilitation of
tightly knitted fabric of the world’s most powerful leading edge ways and means to
generate autonomous currencies and currency streaming; info the sovereign domain of
Mr. Blackwell’'s’ own making.
| followed him around the room and deeply inquired into the function of the novelty. Mr.
Blackwell had traveled in from New Mexico where in Santa Fe he had been integrating
this technology for the protection of high net worth software e.g. motion pictures and
high value arts & entertainment content along with the services of premium protection
of his own intellectual properties; against theft and subterfuge of the future which he
apparently had in his hands and was utilizihg the technology to showcase and purvey it
for high net worth corporate clientele and others who held a stake in the movie making
industrial complex of Hollywood's’ elites. Mr. Blackwell knew exactly what he was doing,
and his timing was ahead of all other takers.
* | did not see him again for approximately a year when | finally saw him again oT.

's house. is an accomplished Doctor of health
optimization using herbs, plants and natural remedies formulations to make health
serums and oinfments, remedies for tooth decoi, skin care and other beauty longevity

aids. Mr. Blackwell had come to visit to affiliate his high-flying alchemical
plant based good earth medicinal formulations with 's

Company thereby engaging two powerful enterprise companies together into strategic
tactical alliance operations. Mr. Blackwell’s health optimization enterprise programming
was and is to this day contained within the organization referred to as
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ELEVATEDHEALTHLIFE; its website is www.elevatedhealthlife.com and his health and
wealth optimization programing likely at the pinnacle of the world’s most elite
programing for elevating ones’ health and prosperity quotients is at the url link above.

It was then Mr. Scott Blackwell sat me in the living room in a private meeting and told
me how upset he was because he was getting attacked by someone who wrote a
book about him and that it was all lies.

Recently the pathetic liar and tortious thief of Mr. Blackwell’s’ fime and energy
combatting this false Tort Libel Slander and Defamation HATE CRIME BOOK not even
authored by the ‘self-proclaimed author’ a failed disgraced former attorney who had
criminally foisted his unsound legal practices on Mr. Blackwell’s’ organization; to where |
found out along the way that Mr. Blackwell had been TORTED by this erstwhile ‘book
author’ who had not only written the book but had plagiarized and copied entire
sections of other books to cobble this book that was criminally foisted upon the Mr.
Blackwell's’ otherwise impeccable reputation for his high flying high net worth
enterprising lifestyles and ways & means of generating prosperity with this organization It
comes to be known that this so called ‘book author’ is a TORTIOUS INTERNET BOOK
FRAUDSTER AND INTERNET TORT LIBEL SLANDER & DEFAMATION CRIMINAL: foisting his
falsehoods upon Mr. Blackwell and the many other facets of Mr. Blackwell’s’ time and
energy overages and pursuits. Not only is this self-proclaimed false information
appearing real manufacturer of false manufactured information and made to look real
and feel real but is in reality twisted torts libels slanders and defamation crimes; not only
is the book made claim to have been authored by this ‘disgraced failed lawyer’ by
name of KAYS/J.M. e.g. JASON KAYS' TORT FRAUD LIBEL SLANDER AND DEFAMATION
CRIMINAL; not written by Kays but just plagiarized content cobbled togetherinto a
completely false untrue book; nothing to do with Mr. Blackwell. Obviously, Jason Kays is
a complete disaster of an individual; please refer to this url link to find out how disastrous.
NOBODY CAN LEGITIMATELY UTILIZE THE TORTS LIBELS SLANDERS AND DEFAMATIONS OF
KAYS/JASON M. against anybody especially against Mr. Blackwell; without incurring
massive personal and commercial liability against themselves. Please discover, explore
and understand the pathetic individual that is JASON M KAYS DISGRACED FAILED
‘erstwhile lawyer’ and a ‘CONVICTED FELON by his own PEERS’!

* Mr. Scott Blackwell was gravely serious about his concern. It is now 12 years since the
times that Mr. Blackwell was living and working wit ; While
simultaneously living and working in multiple #'d node operating and information data
processing centers that Mr. Blackwell financed himself, which were located up and
down the Gold Coast of Southern California. Mr. Blackwell at one point that | know of
provided a tour to Mr. Rom Bada to some of these locations. | am aware that Mr.
Blackwell and |||l cre o'so good friends and stay in touch from time to time
over the ongoing dialogues surrounding Mr. Blackwell's extraordinary proofs of works in
alchemical-metallurgy and complex minerals metals and alpine mountain and desert
mineralized ore deposits and biominerals; making up the entire spectrum of strategic
and useful minerals across planet earth’s domains of Alpine, Mountain Desert Wilderness
Edges and Jungle Mountain and Jungle Beach fronts. | know of these domains and the
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architecture of what Mr. Blackwell perfected and also had built out. | also believe that
this is part of the reason why the criminal elements that crept into Mr. Blackwell’s
otherwise carefully guarded enterprise and Alchemical-metallurgy and ZEN alchemical
Lab domains; an impregnable fortress of Gemstone class jewels, metals, minerals and
rarefied artifacts and objects of immeasurably vast wealth and health optimization
features; in fact it is an entire mecca; a new world energy mythos; which Mr. Blackwell
set out to architect, design-build and implement across the world's most luxuriant
aesthetic and ambient spaces to live work and enjoy. Who would not wish to be a part
of such a positive matrix2 But criminals crept in; this affidavit of fact is written and
delivered to assist in the complete 100% removal of the identified criminals running
everything from TORTS LIBELS SLANDERS AND DEFMATTION CRIMES INTO RICO ACT
VIOLATIONS and even attempted homicide schemes to get rid of Mr. Blackwell in order
to cover up past or present or future crimes. All of those criminals have been completely
intensified also; as they're mostly former #dPSMA contractors that worked for; in kind
general frades to trade off professional time in return for ‘general subscription stocks’
and other ‘options inside Mr. Blackwell's' enterprises” and so forth.

* | felt extremely bad for him and encouraged Mr. Scott Blackwell to tell his own story
and his own truth to combat the slander. |, as well as everybody else that has the ability
and capacity to read or to comprehend vastly elegant and rich media can see that
Mr. Blackwell not only put his own story out into the public eye but also went out there
and accomplished everything that he said he would accomplish and more. All one
needs to do is go into the positively charged internet matrix that Mr. Blackwell had
architected and built for anyone to see and be positively enabled by to comprehend
enough to know that Mr. Blackwell is an individual of high meritorious proof of work and
has delivered a multiplexed enterprise matrix on magnitudes of order. Many web url’s
are available to review and Mr. Blackwell built an ACCESS and GATEWAYS systemic
order of sustained function for anyone to access, understand and purchase the
premiums and specialty concierge services and products of Mr. Blackwell’s origin and
manufactures right online and easily so.

* | had no idea how much this book author’s slander would deeply affect me in the
future.

| made no attempt to investigate the book authors slander at this time even though Mr.
Scott Blackwell himself told me the name of the book and the book author.

Mr. Scoftt Blackwell also told me he was having health problems and | told him to check
for heavy metal poisoning. To. My knowledge Mr. Blackwell likely should've been dead
and gone a long time ago; his exposure to many toxic greedy criminals and the toxicity
of heavy metals and labs was a common part of Mr. Blackwell’s travels and professional
work during the early days that | know of that | am aware that Mr. Blackwell traveled
and spent his entire time doing active discovery and explorations across great distances
through all of the many cities, tfownships and outback edges of exploration necessary to
know where to find strategic precious metals, rare earths and bio-available food grade
minerals. It is now 16 to 17 years later. Mr. Blackwell is still here and energetic and
healthy with endless energy stores; a miracle? Or just superior intelligence work and
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craftsmanship has been what has become obvious by the many that know of Mr.
Blackwell’s superior works and arts and media as well as his health optimization
formulations; all of which can be easily accessed via the Internet fabric and mosaic of
culture which Mr. Blackwell has built into the fabric over the top of society and across
the earth spectrum of space atmospheres and oceans.

| always appreciated Mr. Scott Blackwell from the time | met him and hoped we would
have a chance to get to know each other better as he seemed like a fascinating
person.

* We stayed pen pals by email with a few phone calls until late 2017 just before | moved
to SF for a new job when we started speaking more frequently.

* In late June 2018 is when | drove out to Arizona to spend time with Mr. Scott Blackwell.
* Right before | drove there met up wiTh_ and Mr.
Nolan Newberry Jr. in Utah to check them out and said she thought it would be okay.
admitted to me she brought drugs to their meeting, something called
and offered it to and Nolan in pill form which | was upset
by because don’'t do drugs and | did not want didn't wcn’r_ to have
that impression of me.

* Ms. Nina Schultz did not tell me she was going to offer and Mr.
Nolan Newberry Jr. beforehand, or | would have told her not to as | was
attempting to reacquaint myself to this friendship under a better light.

e | then met up with Mr. Scott Blackwell in Sedona | think this was June 2019. Mr. Scott
Blackwell and | had a beautiful short amount of time together before_
showed up.

¢ | invited because | don't go off with men | don’t know alone.

This was a mistake because _qended up doing many things that were
extremely inappropriate.

* Sometime after this trip within a couple months had recorded-
making intimate advances toward him and telling him he should break up
with me and go out with her.

e This was eirec.;ious because | previously boorded_ in my Sedona home

and had told me we were best friends.
* | had recently just before this trip rescued from the Flat Earth
Comedian who was doing domestic violence on her in Spain and her Mom, and |
coordinated over three months to help her get away where she was basically trapped
on the side of a mountain in a remote area and | was shocked at that this would be
how she repaid my kindness.

* During this trip we stayed at the Inn on the Creek which was beautiful, and we met
one of Mr. Scott Blackwell's good friends and her family and went out to
eat at Mariposa restaurant and Chocolatree both upscale restaurants in Sedona.

* | was asked to give a health consultation fo Ms. 's Mom.

left in a huff when | told them not to interrupt because | was trying to
save her Mom'’s life as they were repeatedly knocking on the door.
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* The next da tried to call me repeatedly to presumably talk trash about
but | wouldn't answer the phone.

then texted me to tell me she was blocking me and they are throwing
all my health advice in the garbage and to never talk to them again.

* | could not possibly understand why she had that reaction and was super confused
and hurt by this rejection.

and | came home and heard arguing wiTh-

for something, | assumed for trying to make problems with me.

* In 2015 Mr. Scott Blackwell had already tried fo get me to meet and for
her to come up to Sedona but she never did and | loved Mr. Scott Blackwell and
wanted those he considered family to like me because | thought it was destiny between
Mr. Scott Blackwell and | and | wanted us to stay together because | thought we could
produce many creative works.

* | was most of all upset said they threw out my health advice because |
really cared about her Mom, she was a great lady and | wanted her to live and she
died not too long after.

« Mr. Nolan Newberry Jr., Mr. Scott Blackwell, ||| ] ]l ona ! ol had a nice Tittie
party at our Airbnb & started making out with Mr. Nolan Newberry Jr.

* Mr. Scott Blackwell, and | went to 4th of July at Mr. Morgan Langan’s
house where met the other Scott from lowa.

» Scoftt from lowa came to check out the work at the Airbnb and saw all the intellectual
research about the world gold and mineral supply and all of Mr. Scott Blackwell’'s work
on his minerals.

then proceeded to give_ Herpes
Loroaster Type 1 and Herpes Zoroaster Type 2 and cause her months of pain and
suffering but she did not know it yet.

Mr. Scott Blackwell and | all went to get bodywork from

and Mr. Scott Blackwell first met.

came to see all the books of Gold at the rental
roperty and the next da started telling me_
to get strippers with him and was no good.

* | didn’t believe him because we were in the room the whole time and we never
heard say that to _kins and _z agreed she
also never heard say such a thing.

. told me he has seen a lot of crimes with the minerals and clearly this
was fraud and a minerals crime.

* | fold he was wrong and there were serial numbers, and that

did all the hard work to bank and bag and tag the minerals and he was sorely

mistaken.
o argued with me and told me | am a fool and convinced-

I am a fool.

» | decided not to believ and look past this, also he kept scying.
_ was a scam artist and it's not real and | should not talk to him. | decided
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to not listen To_ and told him ond_ his wife to stop
gossiping.

* This made me very personally upset because | could see with my own eyes that this
was someone who was extremely serious about their craft because he brought me

literally 8 boxes of books in his tfruck for me to look at/read.
. _ ond_ were my best friends in Sedona and saved me

and housed me several times so this was extra upsetting.

* | am a frained speed reader with special eye loop technique.

* | was the only person in the airbnb to actually read all the books about gold and
minerals and | stayed up late every night to understand the information.

* We went down to Phoenix and stayed in an airbnb down there.

* We met some greasy Mormon at the golf resort in Scottsdale who faked that he could

* The greasy Mormon also tried to offer up two women to _ possibly
his Mormon wives.

* This made me very upset because | loved | didn’t appreciate
that this Mormon dude would do such a thing right in front of my face.

and | met w the greasy Mormon at a bar to sort out if he was legit
on the banking front and crashed the party with crazy energy.

» Shortly after this back at the airbnb, started crying and carrying on
even while we were trying to sign her into the platform and she wouldn’t sign the
paperwork which | think she ended up asking Scott to cancel her contract later.

tried to go to Mr. Nolan Newberry’s house after we asked her to go
home for being so dramatfic and also crashing our meeting.

* Mr. Scott Blackwell and | went up to Flagstaff and saw the Chocolate falls which was
truly incredible.

| was so happy to finally be alone together.

* We stayed at a beautiful cabin and went to the nature museum up there at the
volcano.

Mr. Scott Blackwell and | hung out at the Rt. 66 bar and went to the Volcano nature
museum on the Colorado Plateau and he explained to me the hydrologic cycle and
we spent a long time learning at the museum.

* Mr. Scott Blackwell got pulled over twice and it put a huge damper on our trip
because they kept ticketing him, the first time was for having too dark of finted
windows, the second fime was also some stupid minor infraction.

* Mr. Scott Blackwell was really effected by this because it meant more paperwork for
him and stressed him out a lof.

* | made up my mind to figure out how to get around that adhesion forever so | never
had to hear Mr. Scott Blackwell complain about it again because it really interfered with
his work and he felt extreme about it.

* Mr. Scott Blackwell gave me $200 gas money which was hard for him because he
hates cash because he hates the printing on the money but we didn’'t have any type of
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zelle set up and he gave me a beautiful thoughtful card as well | could tell he really
cared.

| was upset so many dramatic things happened on this trip but | was hopeful it would
confinue to work out.

e | went back to SF to my job and apartment where | subsequently won three
administrative lawsuits as well as a sexual harassment lawsuit

* Before | went to meet up with | was already in a committed
relationship with someone in SF named .
e | infroduce and told him the fruth that | was

going on a trip with him and that | liked him and probobly_ and |
should break up.

* At some point probably out of a mix of jealousy and concern_
looked up“ on the internet and somehow found Mr. Jason Kays the
book author and also managed to talk To_ x wife and supposedly
uncover all this dirt about him which he proceeded to tell me against my wiill.

* | fold to drop it and that he wasn’t going to get anywhere by

bringing this stuff up and that we were breaking up.
. “ already told me about the book in 2011 the first time we met so |

just decided to not give it affention and keep going.
. dond | spent a long time talking on the phone every day when we

were apart
for over a year.
* Because
him fry harder to ruin it for me.

« At some point, within a couple months after we left Sedona, ||| G coec
Mr. Scott Blackwell and tried fo get him to dump me and go out with her instead which
she so much as admitted to me when Mr. Scott Blackwell told me and | broke up with
her as a friend at this point.

* | was super excited about what Mr. Scott Blackwell was doing and thought it was the
best thing | ever learned about and was really enthusiasfic to be involved even though |

was very hurt everyone kept trying to ruin this for me.
: then called my x-boyfriend I
to fry to convince me to stop talking to Mr. Scott Blackwell and say Mr.

Scott Blackwell wasn't telling the truth to me about the minerals.

¢ | fold them both to stop talking about it and stop bothering me but they wouldn't.

| had to pretend like | stopped talking to Mr. Scott Blackwell.

* At this point firting with ||| < <
who | infroduced to and | became extremely jealous because |
wanted things to work out for us in the long term.

* | am not sure what his strategy was here because | know he likes to pull some
Colombo type of shenanigans to flush out who the criminals are but since | am not a
hoe my feelings really got involved and | really took it personally.

would not get a job | was over it with him which just made
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* At this time | finally bought a copy of the tort crimes book for myself to try to

understand what on Earth was happening because | felt betrayed by him trying to -
friend.

* The tort crimes book was so egregious and comedically over the top | thought there is

no way this story is frue so | ignored it and took the minerals platform at face value and

confinued to understand and believe it was legitimate.

* During Christmas of 2020 Mr. Scott Blackwell came to San Francisco and first we

stayed at my employer_ second posh rental hi-rise condo when they were

away from Christmas.

would not give us the key and it was super stressful because we had to

call them every time we wanted to go in and a couple times they didn’t answer, the

whole thing was kind of rude of them and put an energetic damper on the visit.
* We had a nice Christmas at my friendH house in Point Richmond
area on the water where | made sure we had plenty of snacks and prosperity energy.
* We laughed and sang songs wi’rﬂ and his son.
* We had an amazing time going to the Record Plant and checking out Mr. Scott
Blackwell’'s old haunts in Sausalito.
* There was an unfortunate incident with the fireplace at my employer’s condo that
caused me a lot of stress and | became worried about losing my job over it.
* At some point | had gotften so mad | left th apartment and Mr. Scott
Blackwell stayed there and tol about the platform wifh_ poo-
pooed and would not purchase services from despite being a multi millionaire
. told Mr. Scott Blackwell he could not stay there and drove him to a hotel.
. had nothing nice to say about Mr. Scott Blackwell and insulted his
platform and called it illegitimate and tried to convince me it was somehow fraudulent,
and he certainly wouldn’t purchase so much as $1000 of services to get capital
exponentiation.
» This was very humiliating and frustrating to me because | was trying to pay for

entire business by involving because it was my job to find
people who would grant money to the Institute, and here | found the greatest person
possible to do that an was treating him like garbage.
e After Mr. Scott Blackwell lef bought me flowers and told me how horrible
it was the way | had been treated by and used his misunderstanding
of the platform to try to say | was getting defrauded and then used that to perpetrate
criminal acts on me at my job, nomely_ because that is when he
started moving in on me.
« At some point after this | think ||| Tl come back to san Anseimo and we
made amends.
He stayed up in my room at the house | lived in on San Anselmo Ave. in San Anselmo.
We were talking to the pejoratively monikered “fat Mike” aka Michael Huggins fake

representative of the [not] World Bank from Las Vegas on the phone in the room of my
house.
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* We started calling him “-Mike” later after we realized he robbed us and he didn’t
work for the World Bank at all, because also | had made him this amazing salad and he
was like ‘that was the best salad of my life’ and it was contextual irony because he
looked like he never had eaten a salad in his life and we were upset by getting robbed.
. ‘-Mike" aka Mr. Michael Huggins was pretending to be so spiritual and saying the
bank deal they wanted to do with us was spiritually based to help the little guy.

¢ | came up with a bunch of prayers for him and we all did a prayer together [which is
now super embarrassing because it was fraud and | was vulnerable and believed he
was legit and opened my heart to him and his friends]

* We also went up to the Robson house mansion and gardens patio in San Anselmo
and did a prayer meditation for “-Mike".

* | had emailed people and invited them to this prayer session.

* This is when | first heard about Matthew Schleuter.

e Mr. Scott Blackwell and | stayed one night at the inn in San Anselmo when my salty un-
hygienic roommates kicked us out of my house, because they said they didn’t like the
sound of Mr. Scott Blackwell being on the phone all day and were super rude to us.

* We colle_ and informed her of the platform.

Thinking we would become enriched w bank deal w-Mike and Fake World Bank
while we were at the inn | came up with a list of charities to fund which | still want to
fund.

* | think after that Mr. Scott Blackwell and | went down to San Jose to meef-

* Mr. Scott Blackwell left and | continued to do paperwork projects for Mr. Scott

Blackwell remotely.

* Not too long after this he told me he was going to Las Vegas to do a deal wi’rh-
Mr. Michael Huggins.

* | was so excited | asked to come with thinking it was all legit and wanting to be part of

something exceptional, especially since my art was going on the paperwork.

* | was hoping it was going to be an outcome where | had legitimacy and influential

people seeing my art and trading and benefiting others via funding SOSIEV, REXUS, etc.
« Mr. Scott Blackwell and | stayed at an Airbnb of fhish

aka Mr. Michael Huggins started showing up every day with his assistant

Hector who was saying he was like the prince of Peru or some South American country
and he was carrying a machine gun in a tennis racket with him every day.

* Mr. Michael Huggins friend Hector was always talking about how his sister was a witch
and what her prophecies were for the future which was frightening.

* | was terrified of the machine gun in the tennis racket that they kept pulling out.

aka Mr. Michael Huggins told me he stopped paying his rent during covid
which was a red flag. If he was so rich why would he stop paying his rent2 | began to
become confused.

* This is when they were saying they wanted to have the World Bank back up a bond
with Mr. Scott Blackwell's companies’ metals and collateralize it.
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* They were also saying there was some kind of Russian extraterrestrial and they kept
putting her on the phone but she sounded like all she cared about is ‘when are you
going to give us the money’.

* There was another guy they kept putting us on the phone with asking for help to fund
kids computers at a school in Philadelphia or somewhere equally as impoverished
saying he was going to be the next president. He was super obsessed with becoming
President of the United States.

* Mr. Michael Huggins and Hector showed up every day harassing us to do work for
them but the real ‘work’ they wanted was for us to give them some giant handful of
cash.

* Mr. Scott Blackwell gave them some money that there was a cash receipt for that |
made the cash receipt form.

* Mr. Scott Blackwell came up with the micro-cap program which was supposed to
have been all the dividends that would get drawn off the bonds “rolls and extensions”

* Because it was over so much money Mr. Scott Blackwell started having people come
in to join the micro capital program to exponentiate their capital for them and enrich
them on the local level out of this deal.

* Mr. Scott Blackwell and | were working 12-14 hours a day setting things up with
financial institutions and | was creating all the documents and was the admin/secretary
for the whole ordeal.

e As | was typing it up | was thinking to myself- 1 is this real 2 am | going to be
legally liable if things go sideways because the volume on the rolls and extensions were
so high and there were already red flags but at this point it was too late my friends and
family put their money in.

* At this point | did not have any background in finance | was simply confracted inin a
services management agreement which was mostly about creating paperwork for Mr.
Scott Blackwell's company, as well as graphic design.

| did want my friends to benefit from this deal if it was real so Mr. Scott Blackwell
offered them to purchase services but no one really knew what that meant and
thought of it as an investment and thought they were getting this money amount back
that the chart said which was into the nine figures in some cases.

* These friends/family did not seem to understand they were purchasing services and
credits not making an investment and were using the wrong language which made me
nervous and | fried to explain as an authorized representative that was not the case but
even | was a bit confused as to what it really meant or what was the timeline for
exchanging the credits or getting privileges within Mr. Scott Blackwell's platform.

came and had a great time with us and purchased well as
with the gold bullion.

* | also felt responsible however because | infroduced and | did not know
how many of her friends ended up being involved in the microcap such c_
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* Not sure if | am forgetting anyone because | am going by memory and it has been
several years.

| already wrote this affidavit once before for the section regarding The Las Vegas ‘guild
of grifters’ but it seems to have been stolen we cannot find it right now — it may have
more detail because it was closer to the time of the crimes

* Mr. Scoftt Blackwell's friend from Utah showed up who has the minerals on
his land to also be present to the deal.

the alchemist came to visit us during this time.

* We took photos of an empty abandoned Las Vegas strip.

* There was a lot of drama because Leslie was abusing her worker while Mr. Scott
Blackwell was away and screaming that she was going to rip out his new teeth with
pliers, it made me cry and start having a stress breakdown.

* | was staying up late to work all night and not sleeping also.
apparent crime happening in front of our faces from Fat Mike aka Mr. Michael Huggins,
Hector and friends caused us to get upset and fight.

* | started investigating him because | was upset my friends and family seemed to have
lost their money into a scam because clearly the Fake World Bank deal seemed like
fraud of some type especially the swearing in.

* Also in Las Vegas | attended a swearing in of Scott Blackwell as some kind of royal
officer court of the crown of England and were telling me | was going to dance with
prince Charles at a ball which | was not impressed by nor did | believe.

* | recorded all my phone calls of Matthew Scheluter where he admitted to committing
various financial fraud against people in the town and crazy things about his cult, | got
about 10 hours of recorded audio material in my archives.

* By the time | got to Sedona | already decided | didn't want to meet with Matthew
Scheluter and | think | told Mr. Scott Blackwell by this point | had been recording him
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and gathering evidence and Mr. Scott Blackwell convinced me that Matthew Schleuter
was part of the fraud and a con artist.

* | had already figured this out on my own by interviewing him on the phone on
recorded calls for over 8 hours while | was investigating him for myself.

* Matthew Scheluter then - still at the Chocolatetree restaurant in Sedona AZ - standing
outside in front and in front of others that were dining - threatened Mr. Scott Blackwell to
me and told me he was going to have people in the government related to his Dad
physically ‘pickup’ and kidnap Mr. Scott Blackwell and said they would then “take care
of him™.

* | fold him he just threatened to kidnap and possibly kil @ man and tfo get away from
me and | will not be party to such crimes.

* | reported the crime to Mr. Scoftt Blackwell immediately after.

* On the same ftrip | met up with Mr. Scott Blackwell and stayed in a rental home for 3
months in Village of Oak Creek around March 2021 where we conducted operations
and | learned office and filing management aspects from Mr. Scott Blackwell as |
executed various tasks and projects for him as well as the job | sfill had.

We met with Brad the lawyer Mr. Morgan Langan and Mr. Floyd Ingram about opening

helped Mr. Scott Blackwell get special tax free no social security

number trust account.
We had a party for some people in Sedona includin

* There was a “fat Mike" style guy with a bald head named Marty and a bunch of gold
and diamond jewelry that was not actually “fat mike” that was coming over to see all
the paperwork and he was tire kicking and being rude and acting like it was all fake
and he was | think friends with “fat Mike™.

He was making rude untoward comments like Mr. Scott Blackwell wouldn't be able to
afford to melt down the metal and if it was real he would have by now or something to
that effect.

* Mr. Scott Blackwell and | set up viewing tables for the community to see everything
which was a ton of work.

* Mr. Scoftt Blackwell and | spent tons of fime making the capsules and the QZT 19
products.
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_frusfro’red that he never got the bank rolls and that there

was crime.

He told started slandering what | was
involved in and saying negative things about me and the platform.

oo ooecinoy vt

| fried to convince Mr. Scott Blackwell to just give it back so they all stop asking me what

happened and think poorly of me.
. h yelled at me and we stopped being friends over that and the fact

that | told him he needs to stop being upset because he was always cheap and it is
real.

* No one got paid back all we did was work it had already been a year since we had
done the microcap program and it was all stopped down and everyone thought | was
ascam.

o of Silicon Valley and the inventor of

aka ‘Mr. Silicon Valley’ seemed to have lost respect for me after that as well
as who | ended up
* | was devastated as these were important relationships to me and my attempt to
become more professional and have a standing in society and a career.

* We left the airbnb and went our separate ways.

e | saw Mr. Scott Blackwell again after this for my birthday in October of 2021 where |
drove out fo AZ because | knew we would have a great fime together.

* We drank champagne and played with bullion in the parking lot and had a lot of fun.
* In around November 1 2021 | moved to a frailer in Cornville AZ.

* Mr. Scott Blackwell came to visit periodically and we talked about me doing client
services out of there.

* | helped Mr. Scott Blackwell build the Sedona West elements and fixed the flyer for him
to be extra beautiful which took an extraordinary amount of time to build out these
elements, of which there are cash receipts for all the work | did

* All my cash receipts are in my storage unit in Sedona as well as platform binders and
papers stocks etc.

* At this point Mr. Scott Blackwell con'rroc’red_ to have his condo be a
work node for Mr. Scott Blackwell’s platform.

* Mr. Scott Blackwell came to visit my trailer periodically and stayed over a few times
and we mostly had a good time as we worked on building out Sedona West platform
* We made tons of paperwork and | worked on his website and photos.

* We also made chocolate again and | taught Mr. Scott Blackwell how to temper

chocolate which was closely held IP that took me thousands of dollars and man hours
and working inside_ TOP TIER NASA LEVEL chocolate
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factory to acquire that almost no one in the world was allowed into that | had to do

essentially 1.5 years of slave labor to learn about.

* The same guy that thought he lost 1K$ in micro-cap program and chewed me out

who had been my esteemed partner and colleague previously for years.

I (<uscc to sign the contract for Scott’s platform and still has not to this

day.

» One day Mr. Scott Blackwell told me that Maia Peerzada had hijacked |||l
house and claimed he assaulted her.

* | asked -obou’r it and he said he did grab her shoulders, but he said she was not

hurt and she was blowing it way out of proportion and it was not grounds to steal his

house.

* | did not know who to believe.

* The day before Mother’s Day 2022 Mr. Scoftt Blackwell asked me to help him get his

stuff out of ||l hovse reloted to his various enterprises, “the contracted

node”.

| regretfully obliged and he stayed at the trailer the night before so we could wake up

super early.

* We asked my 2 friends

to knock at the door to get the belongings.

* The day prior had been over to the frailer, | think it was to fix some

plumbing issue for me, and he happened to meet Mr. Scott Blackwell.

* He thought he could help retfrieve Mr. Scott Blackwell’'s belongings because he knew

Maia and agreed to come along also as he appeared to be a neutral party and

wanted to see it peacefully resolved.

* We didn’t know had always been on Maia Peerzada'’s side and

was definitely not on Mr. Scott Blackwell’s side, he had made it seem like he was a

neutral party and cared about mediating a fair resolution.

* If we had known this we wouldn't have asked him to mediate.

 Later | found out he had other criminal incidents in the town involving breaking into

the house of his x-wife and had other incidents that involved the police department of

Sedona, Arizona.

* We woke up very early and went over to the house.

* | told them to wait until we see her leaving and then just use the key to enter the

premises to retrieve Mr. Scott Blackwell's belongings but nobody wanted to wait or do a

stake out, but | felt it would create the least drama.

* No one listened to me.
went up to the door at first with | Think_

there from the beginning as well.

came back to the car and said that when Maia Peerzada
came to the door she had a gun.

* They got freaked out and wanted to leave and bailed out even though they had
taken payment and not retrieved the belongings.

to help us and be the ones
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* They refused to write an affidavit or document their experience as requested by
myself and Mr. Blackwell.

turned out to not be a neutral party and he was fully on Maia
Peerzada'’s side and did not really attempt to get any of Scoftt’s belongings and did
nothing when she wouldn’t hand Mr. Scott Blackwell's stuff over as far as | remember.

* Somehow the police got on the phone with Mr. Scott Blackwells while we were in his
truck and they referred to me by my legal name which | never gave them. They said
something like “Who isi Is that you Ma'mge”

* Noft feeling | could lie to the police | affrmed my identity.

* My private closely held legal name that apparently Maia Peerzada had gotten some
how, which | assume was by pilfering through Mr. Scoftt Blackwell's paperwork which she
later admitted to to me.

* | do not have my legal name on the infernet and have attempted to remove my legal
name from the internet entirely because my father was a corrections officer and | was
told to live in privacy to avoid any potential retaliation against his family.

* To be exposed like this to the police made me absolutely enraged, and Mr. Scott
Blackwell and | argued severely because he was so upset about his assets getting
pilfered through and stolen, and | was freaking out because the mircocap people

never got paid back and | thought | was going to go to jail now.
* Mr. Scott Blackwell was so bereft and tired
I he literally Just 05

everything he owned to this woman Maia Peerzada.
* He was so irate when we got back to the trailer he could not function from the distress
of this situation and | was left fo clean up the mess with him.

¢ | fried to help him but nothing could comfort him or make it better.

As aresult | asked him to leave my trailer and fold him never to come back because |
couldn’t handle the drama anymore.

¢ | freaked out and thought | was going to end up going to jail because of the crimes in
Las Vegas against Mr. Scott Blackwell and my people who put money in, and now there
was a police report with my name on it in Sedona.

* | was terrified of Maia Peerzada telling all the people who purchased services from Mr.
Scott Blackwell and expected returns wether or not it works that way it seemed that
that’'s what they believed; | was afraid of her giving them all my legal name, which |
believe she did.

* | thought the responsible thing to do would be to warn people so they don’t loose
money or the police would have no mercy for me and | now believed | would
eventually be in trouble of some kind which | didn’'t understand but | felt responsible for
infroducing my best friends and family to this man to which all | knew was that there was
a significant amount of crime around and | didn’t understand how to resolve it.

» To top this all off there was an argument between my long time friend_
I - o <= o her mipioce

phone from the outdoors which cast even more drama and confroversy on the situation
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that | didn’t want to be part of but got dragged into by-becouse she had seen
us together frequently and she told me everything that happened in that situation.

* And then on top of that there was an argument between Mr. Scott Blackwell and my
over a vehicle purchase that | was forced to hear about from
whose surrounding controversy | was also unwillingly dragged into and
reputationally damaged over because | was staying at her house when it happened
from being displaced from my trailer due to lack of working vehicle and fear of
retaliation over all this mess.

* The crimes were not getting resolved fast enough to save my reputation from the

microchip people who were all asking questions and texting me.

. ﬂ was very upset and said Mr. Scott Blackwell embarrassed herin
front of some woman on a private jet on the tarmac and further disparaged his
character fo me as a result.

as a result told me she was possibly losin as her benefactor. |
can’'t remember if she said she definitely did or not loose support. She then ended

up moving in wit the .
* | called on arecorded phone call to try to tell her not to put up her

money.
* | wrote a letter to the Tobacco gu to try to stop him from giving Mr.
Scoftt Blackwell money assuming he was thinking he is investing in Mr. Scott Blackwell not
knowing Mr. Scott Blackwell is the one who gav [EXHIBIT A]

¢ | did not think it was fair that Mr. Scott Blackwell was going to spend a bunch of
money on this Las Vegas trip knowing that the MicroCap people did not have a
resolufion to the crime yet and not fully understanding the tokenization system or
timeline of fluidity of exchange and didn't understand they were unrelated fund silos.

* | wrote a lefter to Nolan Newberry Jr. on Facebook which he did not write back to.
[EXHIBIT B]
and a lefter to

[EXHIBIT C] saying the same things as well as a letter to

in [EXHIBIT D] and put up a warning notice on
Facebook [EXHIBIT E] thinking this was the right thing to do because the ‘micro cap’
people were never refunded and | had seen the crime with my own eyes.
¢ | just wanted the drama to be over and to do the right thing.
* |t was confusing to figure out what was really going on because of all the people who
tried to convince me this was a scam from the beginning and attacked me for my love
for Mr. Scoftt Blackwell.
* | still didn’t believe it was a scam but | also didn’t want to go to jail and there had
been no resolution and it had been over a year and | was getting harassed.
e | sow_ a couple weeks after this in town in Sedona and he wanted
to know if | furned against Mr. Scott Blackwell yet or not. He suggested | don’t want to
be known as the person in fown that sideded with a criminal and that | need to help
Maia Peerzada because she is going to be homeless and | will have a terrible reputation
if | don't help her and | could go to jail.
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* | saw Maia Peerzada around this time in 2022 while she was still squatting in
house where | met her for the first time at a dance party at Ulitmate Light Mission
where she told me she was going to get Mr. Scott Blackwell and_ arrested
and she had my legal name also and | am also responsible.

e She told my legal name to
* | also attende event fo warn people not fo put money in
because | was afraid of the community becoming victimized as | did not really
understand what was going on and | could not take any more as the ‘micro-cap’
people were already harassing me and asking if they got robbed and what am | going
to do about it.

* | don’'t know who of the micro-cap people Maia Peerzada got the information of and
it seemed like the instances of perturbation were increasing.

¢ | started to get a restraining order against Mr. Scott Blackwell for fear he would
retaliate but decided not to go through with it because | was afraid he or his team
would retaliate even further for the restraining order.

* | was also terrified of Nolan Newberry Jr. who seemed like a violent drug addict vibe.
* Afraid for my life, | moved out of my place to live
¢ Also my car had broken down and no one from the platform would help me get
transportation and | could not afford to take care of it anymore because of things also
shifting with my job due to all the stress drama crime and then my employer harassing
me.

e | also lost my job
which further complicated my stress and upset over everything else going
wrong and my stress and rage breakdown over the financial losses and damage to my
reputation at perceived losses even if they were not redlly lost it was not properly
communicated to the individuals in the microcap program or at least that’'s what they
were telling me.

* At some point Ms. Maia Peerzada texted me and got my number fron |l

She asked me to write her a statement for her court case ogoins’r_

Mr. Scott Blackwell.

* She also told me over the phone when we finally talked that she called the FBl and
opened a case against Mr. Scott Blackwell and that she gave them my legal name and
phone number which | was very upset about because | felt like | got robbed by the
people in Las Vegas, Mr. Scott Blackwell had sfill not returned their money, and they
were all mad at me and | didn't know if now | am going to jail for something | truly
thought was legitimate.

* Maia Peerzada wanted me to write her a statement for her court case ogoins.
and saying she was desperate and homeless.

* She instructed me what she wanted me to have the statement be like by sending me
an example | should follow.
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e | assumed if | did not go along with this FBI agent was going to come after me or |
would be in frouble for the microcap people’s loss or WMO/ECI hon-performance on
the schedule of performance because Maia told me they are already investigating me.
* This was compounded by the fact that she told me she has a very close personal
relationship with at least one officer of the Sedona Police Department.

« | felt terrible about what happened and sfill wondered if | did the right thing.

* | was so angry from all the drama and breakdowns | did not want it to confinue.

* | wrote the statement for Maia in an attempt to help her to not be homeless and to
personally not be legally liable.

* | also found this person on Facebook who was saying he had been defrauded by Mr.
Scott Blackwell, his name was Mr. Jeff Grunow. [Exhibit F]

* Mr. Jeff Grunow and | texted about bringing these crimes to justice as | was very upset
as | was also orchestrated
due to these crimes of the people in Las

Vegas and the 7 to ¢ figure returns suggested to the microcap participants was not
going to happen.
* M

* My disgruntled texts to Mr. J. Grunow did not lead to any further action taken by me;
nothing discussed in the texts was acted upon by me, such as reporting any evidence
to the state of Arizona contact Mr. Grunow was suggesting | report to.

* | have not turned in and will never share any evidence or any informatfion about Mr.
Scott Blackwell's platforms or enterprises to any government agencies.

* | did not talk to Scott Blackwell for approximately three years after June of 2025.

* | wrote Mr. Scott Blackwell to try to work it out and he was understandably upset
which was compounded by the fact that apparently Mr. Nolan Newberry Jr. took what |
wrote him and used it to allegedly rob and attempt to physically hurt Mr. Scott Blackwell
and lie about me.

* | had absolutely no knowledge of such events prior to contacting Mr. Scott Blackwell
in April of 2025.

* | have not benefited in any way from Nolan Newberry Jr. or his crime and theft
schemes against Mr. Blackwell or from Mr. Patrick Potter and his theft schemes against
Mr. Blackwell.

* | have no knowledge of any events regarding Nolan Newberry Jr. stealing or taking
anything from Mr. Scott Blackwell or attempting to hurt him or hire someone to hurt him.
* | was not aware Mr. J. Grunow was either involved in any of these crimes or fraud
schemes, as | was completely unaware of the robbery, attempted murder or fraud
schemes against Mr. Scoftt Blackwell.

e | am disgusted Mr. Nolan Newberry Jr. and Mr. J Grunow and Mr. Patrick Potter could
act as if not helping me solve the crimes, then using my complaining about getting
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robbed to justify further crimes, and then never they themselves attempt to solve the
original crimes that they used as some kind of justification apparently and allegedly.

* | never wished Mr. Scott Blackwell physical harm.

* | wish the best for Mr. Scott Blackwell and never wanted fo be involved in any of this
drama.

* This whole experience has been terrifying.

L ]
and as far as | understand | am now

disinherited from his mulfi-million dollar estate.
- I

* | realized the only way | can solve these problems is more money to pay off the
people who expected to get theirs back and didn’t as well as to pay Mr. Scott Blackwell
for any damages my participating in damages to his reputation has created.

* This was a distorted attempt to resolve the years long damages caused to my
reputation by crime against Mr. Scott Blackwell’s platform as well as crime against
personally me my friends and family.
¢ | lost many friends over thi

+ probably more | can’t remember now and people
in the town that heard about these events from third parties.

* | contacted Mr. Scott Blackwell and attempted to create a resolution so he or his
team does not retaliate against me, not knowing of the additional crimes done to his
platform by Mr. Nolan Newberry Jr. Mr. J. Grunow and others including the crimes during
and after 2023 described to me by Mr. Scott Blackwell on Telegram app in April 2025.

* Upon this contact this is the first fime | found out about Mr. Nolan Newberry Jr.
attempting to cause injury fo and also robbing and ransacking Mr. Scott Blackwell and
his nodes in Earth Day 2023 which | had absolutely zero knowledge of.

jk.I;[]l have spent since 2022 perfecting privacy processes and banking processes to be
able to create the US currency using my own Private American National Bonds to
replace the money for damages and also to physically protect myself and my intention
was to also extend this grace to teaching Mr. Scott Blackwell how to protect himself
from the unconstitutional detainments, search and seizures by the military organization
known as the city and state Police in an admiralty braid administrative capacity and to
be free from all admiralty and administrative adhesions to the state so he will be able to
not be detained due to the nobility of his work on behalf of the earth and humanity.

| have disclosed private intellectually closely held property to Mr. Scott Blackwell in an
attempt to create resolution to the multiple crimes and attacks on his platform of which
and to with whom | still have an active Service Contract that has infinite enrichment
value that has taken me since 2018 to learn how to do properly.
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| rescind all statements made to aforementioned parties regarding this platform and
was operating under fraud done to me and misinformation given to me by third parties.
| will never speak of these matters again to another living person so long as | shall live.

| aftest to the above being true to the best of my knowledge and memory.

Sig

April 22nd 2025

e A PR

AFFIDAVIT FOR JANE DOE 1 — PLENIPOTENTIARY ATTACHE TO THE PRIVATE CROWN TRUST & LUCENT 22
DOSSIER ENVOY FOR SACRED INTELLIGENCE AND TRUST ARCHIVES






